
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXXII/21 

XXXII sesja w dniu 27 sierpnia 2021r.  

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:09 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Dariusz Chojnacki 

3. Bartłomiej Czaki 

4. Mariusz Damrat 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Tomasz Pacek 

8. Szymon Raczyński 

9. Tomasz Rudny 

10. Marzanna Szewczyk 

11. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak i 

Tadeusz Szczepański.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XXXII sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad XXXII 

sesji RM ? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 

Przyjęty porządek obrad stanowi - zał. nr 3 do protokołu.  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 



Uchwała została podjęta jednogłośnie (Uchwała Nr XXXII/253/21 stanowi - zał. 4 do 

protokołu).  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2021 – 2024. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2021 – 2024. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (Uchwała Nr XXXII/254/21 stanowi - zał. 5 do 

protokołu).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji dla 

spółek wodnych, działających na terenie Gminy Solec Kujawski. 

 



J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor wydziału Spraw Obywatelskich – przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie zasad udzielania dotacji dla spółek wodnych, działających na terenie Gminy Solec 

Kujawski. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

   

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (Uchwała Nr XXXII/255/21 stanowi - zał. 6 do 

protokołu).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Paryskiej 3 w 

Solcu Kujawskim. 

 

B.Białkowska – Zastępca Burmistrza  – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

położonej przy ul. Paryskiej 3 w Solcu Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (Uchwała Nr XXXII/256/21 stanowi - zał. 7 do 

protokołu).  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drodze wojewódzkiej nr 394. 

 

B.Białkowska – Zastępca Burmistrza  – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wskazania 

wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze 

wojewódzkiej nr 394. 



B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (Uchwała Nr XXXII/257/21 stanowi - zał. 8 do 

protokołu).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i 

zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Solec Kujawski. 

 

B.Białkowska – Zastępca Burmistrza  – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 

Gmina Solec Kujawski. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (Uchwała Nr XXXII/258/21 stanowi - zał. 9 do 

protokołu).  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających do Zarządu 

Osiedla Staromiejskiego. 

 

B.Białkowska – Zastępca Burmistrza  – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia 

wyborów uzupełniających do Zarządu Osiedla Staromiejskiego. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 



Grażyna Bieniek, Beata Kołota, Adam Michalak, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (Uchwała Nr XXXII/259/21 stanowi - zał. 10 do 

protokołu).  

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Marzanna Szewczyk – zgłosiła wniosek dot. postawienia znaku ograniczającego 

prędkość na odcinku od świetlicy „Jagódka” do drogi krajowej Nr 10.  

Odpowiedzi udzieliła Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza.   

 

Radna Agnieszka Dorawa – zwróciła się o udzielenie informacji związanej z napaścią na 

kobietę 22.08.21 r. Wiadomo, że sprawca został ujęty, ale czy prawdą jest, że został już 

zwolniony z aresztu. Obawy mieszkańców dot. dalszego bezpieczeństwa w naszej Gminie 

jeśli chodzi o sprawce tej czynności. Radna zgłosiła też wniosek dot. podjęcia działań 

zwiększających poprawę bezpieczeństwa na Parku Miejskim na trasie z miasta na Osiedle 

Toruńskie.  

Komendant Komisariatu Policji potwierdził, że policja ujęła sprawcę tego zdarzenia, a 

zebrany materiał dowodowy pozwolił na złożenie wniosku o jego tymczasowe aresztowanie i 

doprowadzenie go do Prokuratury, jednak decyzja zapadła taka, że na chwile obecną człowiek 

ten został zwolniony.     

B. Czaki – Przewodniczący RM – zapytał czy są przewidziane wzmożone patrole policyjne 

na tym odcinku drogi w celu poprawienia bezpieczeństwa wieczorami.  

Komendant Komisariatu Policji Michał Leszczyński odpowiedział, że policja myśli o tym, w 

miarę swoich możliwości. W godzinach wieczornych kierowane są patrole w okolice parku 

linowego, jednak policjanci nie mogą być tam przez cały czas, ponieważ są też inne 

wezwania na interwencje, a policjantów w Solcu jest niewystarczająca ilość. Zasugerował 

rozważenie uruchomienia monitoringu np. na wejściu i wyjściu z parku miejskiego.  

Radny Tomasz Pacek – zwrócił się z pytaniem, czy sprawca zdarzenia, który został 

zwolniony został objęty jakimś nadzorem policyjnym.  



Komendant Komisariatu Policji odpowiedział, że Prokurator zastosował środek 

zapobiegawczy w postaci dozoru policji, gdzie musi regularnie 3 razy w tygodniu stawiać się 

na Komisariat Policji oraz orzeczona zakaz zbliżania się i kontaktowania z pokrzywdzoną.  

Następnie odpowiedzi na temat ww. zdarzenia, bezpieczeństwa w Gminie udzieliła Barbara 

Białkowska – Zastępca Burmistrza.   

Ponadto na sesji głos zabrali: Pani Małgorzata Man – pokrzywdzona w zdarzeniu w dniu 

22.08.21 r. w Parku Miejskim, która opowiedziała o ww. zdarzeniu, Pani Iwona Man – mama 

pokrzywdzonej i Pan Andrzej Man – tata pokrzywdzonej. Zaapelowali oni w szczególności o 

monitoring w Parku Miejskim. Swoje postulaty złożone do Burmistrza na piśmie przekazali 

po sesji na ręce Pana Przewodniczącego RM.  

Głos w tej sprawie zabrała także Radna Alicja Żaguń przyłączając się do apelu, żeby zrobić 

wszystko co możliwe, aby doraźnie podnieść poczucie bezpieczeństwa w całym 

społeczeństwie i na bieżąco dopasowywać planu budowy monitoringu do istniejących 

zagrożeń w tej chwili, które mogą się zmieniać wraz z upływem czasu.   

 

Radna Agnieszka Dorawa – zgłosiła wniosek dot. decyzji o ustalenie użytku ekologicznego 

na Wypaleniskach.   

Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że nie ma jeszcze opinii.   

B. Czaki – Przewodniczący RM – zaprosił Radnych Rady Miejskiej na Dożynki Gminne, 

które odbędą się 4.09.2021 r.  

11. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 14.09. 

 

                                                                                               Bartłomiej Czaki Przewodniczący 

                                                                                             Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


